
CONSILIUL LOCAL DOICESTI 

     JUDETUL DÂMBOVIT 

PROCES-VERBAL 

sedinta ordinară a Consiliului Local al Comunei Doicesti din data de 21.10.2022 
 

I) Sedinta este deschisa de secretarul general al comunei care precizeaza ca : 

-Consiliul Local al comunei Doicesti a fost convocat in sedinta ordinara la data de 21.10.2022 ora 1600, prin 

Dispozitia emisa de primarul comunei nr.208/14.10.2022 si Convocator nr.8261/14.10.2022. 

-Din consultarea condicii de prezenta, rezulta ca din cei 13 consilieri ce compun Consiliul Local al comunei 

Doicesti:in functie sunt 13 consilieri locali, prezenti sunt 12 consilieri locali (absent nemotivat: Stan Constantin), fiind 

indeplinite prevederile art.137 din O.U. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu modificarile si completarile 

ulterioare “sedintele consiliului local se desfasoara legal in prezenta majoritatii consilierilor locali in functie”.  

-La sedinta participa: Chitu Emilia Miulica-secretarul general al comunei, Dragnescu Bogdan Gigi-administrator 

public, Serban Elena-consilier la Compartiment Contabilitate Patrimoniu si Minea Georgeta-consilier la Compartimentul 

Investitii, Fond locativ, si reprezentanti ai Scolii gimnaziale nr.3 (Radulescu Catalina-director, Popescu Gabriel-profesor 

religie si informatica, Dragut Alin-administrator) . 

-Presedintilor comisiilor de specialitate nr.1 si nr.2  le-au fost transmise de catre secretarul general al comunei, cu 

adresele nr.8262/14.10.2022, si nr.8263/14.10.2022, mapele cu proiectele de hotarari repartizate, in vederea convocarii 

comisiilor de specialitate, dezbaterii si intocmirii avizelor cu caracter consultativ  cu privire la adoptarea sau, dupa caz, 

repingerea proiectului, pe baza amendamentelor si propunerilor formulate de membrii comisiei, fiind indeplinite 

prevederile art.136 alin.(5) ”odata cu transmiterea proiectelor de hotarari se comunica si data de depunere a …avizelor….” si alin.(6) 
“dupa examinarea proiectului de hotarare , comisia de specialitate a consiliului local emite un aviz cu privire la adoptare sau, dupa caz, 

respingerea proiectului” si art.141 alin.(6) “ convocarea sedintelor comisiei se face de catre presedintele acesteia………...” si alin.(9) “ 

pentru dezbaterea proiectelor de hotarari sau a celorlalte materiale  repartizate comisiei de catre secretarul general al unitatii 

administrativ-teritoriale…..”. 

-Materialele inscrise pe ordinea de zi au fost puse la dispozitia consilierilor locali/membrilor comisiilor de specialitate 

pe suport hartie, odata  cu semnarea convocatorului. 

-Odata cu materialele inscrise pe ordinea de zi a fost transmis consilierilor locali si procesul verbal a sedintei 

anterioare a consiliului local : sedinta extraordinara convocata de indata din 05.10.2022. 
 

II) In continuare secretarul general al comunei intreaba daca sunt obiectii, daca contesta cineva continutul procesului 

verbal al sedintei anterioare (sedinta extraordinara convocata de indata din 05.10.2022). Nu sunt obiectii.  
 

Nefiind obiectii, secretarul general supune spre aprobare, la vot (vot deschis, prin ridicarea mainii) procesul verbal al 

sedintei extraordinare convocata de indata din 05.10.2022 : 12 voturi pentru, 0 voturi impotriva, 0 voturi abtinere, fiind 

aprobat cu unanimitate de voturi fiind indeplinite prevederile art.138 alin.(15) din O.U. nr.57/2019 privind Codul administrativ, cu 

modificarile si completarile ulterioare.; 
 

III) In continuare, secretarul general al comunei precizeaza ca presedinte de sedinta este domnul SOARE Ion Mihai 

(ales pentru 2 luni consecutive, septembrie si octombrie, conf. H.C.L. nr.68/12.09.2022) si il roaga sa preia lucrarile 

sedintei . 
 

IV) In continuare presedintele de sedinta preia lucrarile  sedintei si prezinta  proiectul ordinii de zi : 

1.Proiect de hotarare privind rectificarea bugetului local; initiator primarul comunei; inregistrat la nr.67/11.10.2022 ; 

- referatul de aprobare al proiectului de hotarare, semnat de initiator, inregistrat la nr.8116/11.10.2022; 

- raportul compartimentului de resort (Resurse umane, Relatii cu publicul) din cadrul aparatului de specialitate al 

primarului, inregistrat la nr. 8258./14.10.2022; 

- procesul verbal si avizul consultativ al comisiei de specialitate nr.1; 
2.Proiect de hotarare privind actualizarea principalilor indicatori tehnico economici si a devizului general pentru obiectivul de 

investitie TEREN MULTISPORT IN COMUNA DOICESTI, JUDETUL DAMBOVITA; initiator primarul comunei; inregistrat la 

nr.68/12.10.2022 ; 

- referatul de aprobare al proiectului de hotarare, semnat de initiator, inregistrat la nr.8203/12.10.2022; 

- raportul compartimentului de resort (Investitii, Fond locativ) din cadrul aparatului de specialitate al primarului, 

inregistrat la nr. 8260/14.10.2022; 

- procesul verbal si avizul consultativ al comisiei de specialitate nr.1; 

- procesul verbal si avizul consultativ al comisiei de specialitate nr.2; 
3.Diverse. 
 

 

Se supune la vot proiectul ordinii de zi (vot deschis, prin ridicarea mainii): 12 voturi pentru, 0 voturi impotriva, 0 abtineri 

, fiind aprobat cu unanimitate de voturi, fiind indeplinite prevederile art.135 alin.(7) din O.U. nr.57/2019 privind Codul administrativ, 

cu modificarile si completarile ulterioare. 
 

V) La punctul 1 al ordinii de zi, presedintele de sedinta prezinta materialul, iar presedintele comisiei de specialitate 

nr.1 da citire avizului de adoptare a proiectului de hotarare.  

Se trece la dezbateri pe marginea materialelor prezentate. Nu se inscrie nimeni. 
 

Neinscriindu-se nimeni la dezbateri, se supune la vot (vor deschis, prin ridicarea mainii) proiectul de hotarare in forma 

prezentata (in forma semnata de initiator): Proiect de hotarare privind rectificarea bugetului local: 12 voturi pentru, 0 vot 

impotriva , 0 voturi abtinere, drept pentru care se adopta Hotararea nr. 75/2022 cu unanimitate de voturi, fiind indeplinite 

prevederile art.139 alin.(1) si alin.(3) lit. a) din O.U. nr.57/2019 privind Codul administrativ,cu modificarile si completarile ulterioare. 
 

VI) La punctul 2 al ordinii de zi, presedintele de sedinta prezinta materialul, iar presedintii comisiilor de specialitate 

nr.1 si nr.2 dau   citire fiecare, a avizului de adoptare a proiectului de hotarare.  

Se trece la dezbateri pe marginea materialelor prezentate.  

 

 



1.Grigorascu Vasile, consilier local 

Spune: “Nu sunt de acord intrucat cred ca suplimentarea/actualizarea e prea mare.” 

2.Iliescu Natalia Georgiana, consilier local 

Spune: “Nu poti sti , ca nu sti preturile”. 

3.Grigorascu Vasile, consilier local 

Spune: “Da, e posibil,  dar eu cred ca tot mare e suma.” 

Spune: “Am facut o baza sportiva, nefolosita, o sala de sport, neterminata, si acum venim cu teren multisport.” 
 

Nemaiinscriindu-se nimeni la dezbateri, se supune la vot (vor deschis, prin ridicarea mainii) proiectul de hotarare in 

forma prezentata (in forma semnata de initiator): Proiect de hotarare privind actualizarea principalilor indicatori tehnico 

economici si a devizului general pentru obiectivul de investitie TEREN MULTISPORT IN COMUNA DOICESTI, JUDETUL 

DAMBOVITA:10 voturi pentru, 2 voturi impotriva (Banica Floarea si Grigorascu Vasile) , 0 voturi abtinere, drept pentru 

care se adopta Hotararea nr. 76/2022 cu majoritate de voturi, fiind indeplinite prevederile art.139 alin.(1) si alin,(3) lit. g) din O.U. 

nr.57/2019 privind Codul administrativ,cu modificarile si completarile ulterioare.. 
 

 

VII) La punctul 3 al ordinii de zi-Diverse. Presedintele de sedinta intreba daca sunt probleme de supus atentiei, situatii 

de discutat sau alte informari de prezentat. 
5.1.Referitor la reabilitarea Scolii gimnaziale nr.3 :  
5.1.1.Radulescu Catalina, director Scoala gimnaziala nr.3 

Spune: “ Avand in vedere intentia  de reabilitare a scolii , care este benefic cu toate ca ne dorim o scoala noua, vrem sa stim: in 

ce perioada, ce facem cu copii (221 de elevi) si unde-i mutam ? ” 

5.1.2.Stana Cozmin Petrut, primar 

Spune: “ La nivelul anului viitor, dupa ce apare Ghidul de finantare.” prin P.O.R.(Programul Operational Regional cu fonduri 

europene) dar vrem sa incercam si pe varianta Compania Nationala de Investitii cu fonduri guvernamentale .” 

5.1.3.Popescu Gabriel, profesor Scoala gimnaziala nr.3 

Spune: “Daca proiectul de reabilitare prevede si extindere spatii, avand in vedere ca ca nu avem laborator de informatica, nu 

avem laborator de stiinte, nu avem sala de lectura. Avem doar o cladire unde functioneaza o institutie.” 

Spune: “Aceasta comuna merita  o scoala noua, este singura localitate din judet care nu are o scoala noua. Daca reabilitare 

inseamna  ce s-a intamplat la Scoala nr.1, atunci…… Noi n-am vazut proiectul dar daca nu este prevazut si extindere de spati 

si de sali de clasa atunci e pacat ca se  investesc bani in “containere”. 

5.1.4.Stana Cozmin Petrut, primar 

Spune: “Investitia prevede reabilitare,  extindere, refunctionalitate cu laborator de fizica, chimie, sala de sport, deci va fi o 

scoala total noua, moderna.” 

5.1.5.Stefanescu Constantin , consilier local 

Spune: “Aceasta chestiune a fost discutata de consilieri si nu stiu de ce nu se vrea o scoala noua; a venit architect si a  zis ca nu 

sunt clasele de scoala functionala. Trebuie  gandit logic. Ne apucam sa facem proiectul inainte de a aproba.” 

5.1.6.Grigorascu Vasile , consilier local 

Spune: “Problema este ca se va muta copii in containere” 

Spune: “Pana anul acesta au fost finantari proiecte, de ce nu ati facut o scoala noua domnule Stefanescu, ca ati avut majoritate? 

5.1.7.Stefanescu Constantin , consilier local 

Spune: “Am facut drumuri” 

5.1.8.Grigorascu Vasile , consilier local 

Spune: “Nu a fost majoritate PSD, acum PSD este majoritar, de ce nu faceti scoala noua ?” 

5.1.9.Grigorascu Vasile , consilier local 

Spune: “Ce, se demoleaza? Se darama partea din dreapta.” 
5.2.Referitor la naveta cadrelor didactice :  
5.2.1.Radulescu Catalina, director Scoala gimnaziala nr.3 

Spune: “Pentru naveta profesorilor nu am primit bani suficienti.” 

5.2.2.Stana Cozmin Petrut, primar 

Spune: “La inceputul anului, cand s-a aprobat bugetul local, au fost alocati bani.” 

5.2.3.Radulescu Catalina, director Scoala gimnaziala nr.3 

Spune: “Da, dar aveam restante de anul trecut, si dumneavoastra stiati asta.” 

5.2.4.Stana Cozmin Petrut, primar 

Spune: “Urmeaza ca la rectificarea bugetului local sa se rezolve.” 
5.3.Referitor la minicentrala nucleara :  
5.3.4.Popescu Gabriel, profesor Scoala gimnaziala nr.3 

Spune: “Exista probabilitatea ca sa se  reabiliteze scoala si apoi sa se comunice ca  ca nu poate functiona urmare  riscului de 

explozie.” 
5.4.Referitor la cainii cu stapani lasati liberi pe strada:  
5.4.1.Banica Floarea , consilier local 

Spune: “Cainele vecin ului meu(Ducu Valeriu) este lasat liber pe starda si alearga toata lumea care merge pe acolo. Postarita a 

zis ca nu mai trece pe acolo deoarece  era s-o faca praf fiind pe bicicleta.  Ii solicita domnului primar sa inainteze adresa 

domnului Ducu prin care sa-l atentioneze de pericol si sa-l avertizeze cu privier la sanction ile legale.” 
5.5.Referitor la salubrizare strazi:  
5.5.1.Grigorascu Vasile , consilier local 

Spune: “Este gunoi depozitat la statia de betoane, prin comuna, ce se face?” 

5.5.2.Stana Cozmin Petrut, primar 

Spune: “Nu este adevarat. Cu buldo s-a curatat zona.” 

VIII) Fiind epuizată ordinea de zi, presedintele de sedintă declară lucrările sedintei închise. 
       Presedinte de sedintă,                                                                Secretarul general al comunei 

        SOARE Ion Mihai                                                                       jr. CHİŢU Emilia-Miulica 
Întocmit, 
jr. C.E-M. 


